

Friday, 22 February 2017

Subject: Message from the World Birdstrike Association

Dear mr Ryzhov,

On behalf of WBA let me congratulate our Russian colleagues with the beginning of the Birds and Flights of Aviation Conference and wish you a fruitful collaboration in the framework of this event. I would also like to congratulate the Aviation Ornithology Group with the 50th Anniversary of its work.

The World Birdstrike Association (WBA) aims to be a catalyst for improving flight safety by reducing the bird/wildlife strike risk for aviation in a cost-effective way, considering the need for a sustainable environment. Since birds do not stop at man-made borders, it is required to cooperate and share positive experience at an international level.

WBA is working on forming its international structure (as can be seen in an attached file) and there are already a number of regional birdstrike committees included. So we offer you to discuss the topic of creation of a regional CIS Committee, which would probably enter the structure of WBA at the Conference in 1-3 March 2017.

Respectfully,

Captain Rob van Eekeren

WBA President

22 февраля 2017 г.

От лица WBA я поздравляю всех российских коллег с началом конференции «Птицы и полёты авиации» и желаю плодотворной работы в рамках этого мероприятия. Я также поздравляю Отраслевую группу авиационной орнитологии с 50-летием её работы.

Целью WBA является стать катализатором повышения безопасности полетов путем снижения риска столкновения с птицами экономически эффективным способом и учитывая необходимость в сохранении окружающей среды. Поскольку птиц не останавливают установленные условные государственные границы, нам нужно предпринимать усилия для кооперации и обмена позитивным опытом на международном уровне.

WBA работает над созданием своей общемировой структуры (в приложении), и у WBA уже есть несколько региональных комитетов. Мы бы хотели предложить на конференции 01-03 марта обсудить вопрос создания регионального комитета стран СНГ, который, возможно, вошёл бы в структуру WBA.

С уважением, Капитан Роб ван Екерен Президент WBA

